HKUGA

港大同學會小學

HKUGA Primary School

2026 至 2027 年度小一入學報名表

HKUGA Application Form for Primary 1 School Admission 2026-2027 地址:香港柴灣怡盛街九號 Address: No. 9 Yee Shing Street, Chai Wan, Hong Kong 注意: 請用正楷填寫報名表格,並在適當方格加內 "√"。

由學校填寫 For School Use Only

申請編號 Application No:

NH2627

Notes: P					BLOCK LETTERS and place			
學生	(即申請	人) 作	固人資	料 Stu	dent (Applicant) Perso	onal Inforr	nation	
	中文						男 Male	
姓名	Chinese				性別		177 Maio	相片
Name	英文 English				Geno	er	女 Female	
3. 3. 1	_				de de matte	/	/	
出生地 Place of I					出生日期 Date of Birth	/ /		Recent
riace of t	DII (III				Date of Biltin	日 / 月 / 年	DD / MM / YYYY)	1 (COCIII
□ 香港	巷出生證明	書號碼/	HK Birth	Certificate	No			— Photo
□ 身份	分證號碼/10	No.						1 11010
□ 其他	也(請註明) Others	(Please	specify):	 號	碼/No.		
工业场	·言(只可選							<u>_</u>
			w (Choo	se one lar	nguage only)	Cantonese	英語 English	■普通話 Putonghua
•	0 0		,		<i>5 5 7 7</i>			
住址(中					. –			11. ().
Home Ad	ldress	室	樓	座	大厦			村/屋邨
		Flat	Floor	Block	Building			Estate
						□香港	□九龍	─新界 □其他:
			产道 夕箱	及號碼		Hong I		N.T. Others:
			treet and		District	i iong i	tong rowion	THE CHICAGO.
		O	ti oot ana	Number				
電話(在					兄弟姊妹的			排行
Tel (Home	9)				No. of Brother(s)	/Sister(s)		Rank
聯絡人		☐ 3i	こ親 Fatl	ner	□ 母親 Mo	other	□ 獲授權自	內監護人 Legal Guardian
Contact Pe	erson		•					· - x 0
由蛙」	人家庭成	吕 咨业	≅L Fam	ily Info	rmation			
下 明ノ	人	只貝小	TIAII					
				父親	Father			L Mother
姓名(中	中文)							
Name(E	nalish)					<u> </u>		
聯絡電	- /					<u> </u>		
Contact N								
電郵 E-	-mail					· -		
						<u> </u>		
職業O	ccupation					<u>.</u>		
工作機 Name of Ir	構名稱 nstitution					<u> </u>		
	的監護人 Logal Cuard						的監護人與申請/	
ivallie oi	Legal Gualu	iaii (ii app	ilicable) _				hip with applicant child	
	香港大學			永久會員	員?	:	會員編號 Membersl	虎:
Are you a	a life member	r of HKUG	SA?		☐ Yes Member's N	lame:	Membersl	nip No No
								T
你是否	香港大學:	畢業同學	學會教育	育基金會	員? □ 是 會員姓名	:		
	香港大學。 a member of							
Are you a	a member of	HKUGA E	Education	Foundation	on? Yes Member's N	lame:	studied in HKLIG	No
Are you a	a member of 曾經在2	HKUGA E 本校就	Education	Foundation	on?	lame:) studying/		A Primary School
Are you a 現時/	a member of	HKUGA E 本校就	Education	Foundation	on? Yes Member's N	lame:) studying/	studied in HKUG	No
Are you a	a member of 曾經在2	HKUGA E 本校就	Education	Foundation	on?	lame:) studying/		A Primary School

其他在學的兄弟姊妹資料 (備註:如申請人是雙生兒,請特別註明)						
Other Siblings (Remarks: Please indicate if applicant is a twins)						
姓名(中文)	Name (English)	出生日期 Date of Birth	雙生兒 Twins	就讀學校 School/College	年級 Grade	
1.			□是 Yes □否 No			
2.			□是 Yes □否 No			

學生	學生的在學狀況 Applicant's Academic Performance					
Nai	現時就讀學校/幼稚園/幼兒園名稱 me of School / Kindergarten / Nursery Currently Attending		年級 Grades		年份 Year	
1.			-		-	
2.			-		-	

本人聲明 I declare

本人謹聲明為上述申請人的家長/監護人。本人已明白此表格所提供個人資料的用途,和查閱及更正資料的權利。本人並聲明此表格內的資料全屬正確無訛,倘若有虛報資料,本申請則作廢。

I declare that I am the parent/guardian of the aforementioned applicant. I understand the means which the personal data contained in this form will be used, as well as my rights for data access/correction. I also declare that to the best of my knowledge and belief, the information contained in this form is true and correct. If false information is supplied, the application will be rendered null and void.

家長/監護人簽署 Parent's/Guardian's Signature	e:	日期 Date:
•		
家長/監護人姓名 Parent's/Guardian's Name:		

備註 Remarks

- 本年度(2024-2025)全年學費為 HK\$35,830。(2025-2026 年度學費有待教育局批核)
 The annual school fee for 2024-2025 is HK\$35,830. (The annual school fee for 2025-2026 has to be approved by EDB)
- 本校設立學費減免計劃,為有需要的學生提供資助。另外,學校設有獎學金,以獎勵學業傑出或體藝卓越的學生。申請方法及詳情可參閱【附件】、瀏覽本校網頁 https://www.hkugaps.edu.hk/tc/about-us/admissions/financial-assistance 或致電 22023922 向校務處行政主任或學校發展主任查詢。The School has put into place a "Fee Remission Scheme" for students in need of financial assistance. Scholarships will also be offered to students who have demonstrated excellent academic performances, or outstanding achievements in art, music or sport. If you wish to apply for a fee remission or scholarship, please refer to the appendix, click on our school website https://www.hkugaps.edu.hk/en/about-us/admissions/financial-assistance or contact the Administration Officer or School Development Officer by calling 22023922 for details.
- 報名表及所需文件上的資料只作是次入學遴選之用,遴選過後將會銷毀。
 All the information in the application form and required documents will be used only for admission purpose for this school year. They will be destroyed after the process.
- 所有遞交的文件,恕不歸還。All documents submitted will not be returned.
- 根據【個人資料(私隱)條例】第 18 和 22 條及附表 1 第 6 原則規定,家長/監護人有權更改或查詢所提供的個人資料。 You have a right of access and correction with respect to the personal data as provided for in Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance.



港大同學會小學

2026-2027 年度小一入學申請須知

(一)申請方法

以下兩項報名方法只選其中一項				
	•報名日期:2025年5月3日下午1時正至5月24日下午1時正			
	• 家長於本校網站填寫「入學報名表」及上載所需文件,並以 PayPal 繳交報名費。			
方法 1:	• 成功遞交「入學報名表」後,本校的入學申請系統將自動向閣下發出一封「確認入			
網上報名	學申請電郵通知」。故請閣下小心輸入一個常用及正確的電郵地址。學生之申請編			
	號將顯示於該確認電郵中,家長必須以申請編號於 7 月中旬查閱「面試通知信」。			
	因此,如閣下於兩個工作天後仍未收到確認電郵,請致電本校查詢(2202-3922)。			
	•報名日期:2025年5月23日上午9時正至5月24日中午12時正			
	• 家長/家人於辦公時間親臨本校校務處交齊所需文件及報名費用。			
方法 2:	(辦公時間:5月23日上午9時正至下午5時正;			
親身遞交	5月24日 上午9時正至中午12時正;)			
	• 除申請所需的文件外,本校不接受其他附加資料。			
	• 所有逾期申請將不獲受理。			

(二)所需文件及費用

所需文件	甲、填妥的「入學報名表」一份 (可於本校網頁下載或到本校校務處領取) 乙、申請人證件相片一張 (約4厘米闊×5厘米高;請把相片貼在報名表的指定位置上) 丙、申請人香港出生證明書/香港身份證副本一份 (如果申請人並非在本港出生,應同 時遞交其在本港居留的有效證明文件副本)
報名行政費用	丁、港幣七十五元 (不設退款) • 網上報名:以 PayPal 繳交 • 親身遞交:抬頭為「港大同學會小學法團校董會」支票一張。請在支票背面寫上申請人的姓名。

(三)時間表(暫定)

發出第一階段入學面試通知信 2025年7月10日(星期四)	• 家長可於本校網頁的報名系統查閱申請人的「面試通知信」。
第一階段入學面試日期 2025年9月12日(星期五)、 9月13日(星期六)或 9月14日(星期日)	• 申請人將以個人或小組形式與老師會面。
公佈第一階段入學面試結果 2025年9月25日(星期四)	 家長可於本校網頁的報名系統查閱申請人的第一階段入學面試結果。 如果申請人獲邀參加下一階段的入學面試,報名系統的畫面會顯示申請人的「第二階段入學面試通知信」。 約百分之十至十五的整體申請人及其家長將獲邀請進入第二階段入學面試(最後面試)。
第二階段入學面試日期 2025年10月14日至 11月14日	由1-2位家長(父親/母親/監護人)陪同申請人,分別與老師及校長/副校長會面。
公佈小一新生錄取名單 2025年11月19日(TBC) 2025年11月中旬	家長可於本校網頁的報名系統查閱申請人的最後申請結果。本校會以電郵方式,向成功獲得取錄的申請人發出「取錄通知信」 及有關的註冊文件。
2025年11月20日至 11月21日(TBC) 2025年11月中旬	• 小一新生註冊日



Notes for 2026-2027 P.1 Admission

(A) Application Methods

A) Application Methods					
Pa	Parents may choose either method (1) or (2) for application.				
Method 1: Online Application	 Application period: from 13:00 3th May 2025 to 13:00 24th May 2025 Parent/Guardian submit the Online Application Form, upload required documents and pay the application fee by PayPal via our school website. A confirmation email will be automatically sent to your registered email address once you have successfully completed the application. Please provide a correct and valid email address that you check regularly. The application number will be listed on the confirmation email, which is needed to check the individual "Interview Notification Letter" from our school website in mid July 2025. Therefore, please contact our school (2202-3922) if you do not receive the confirmation email after two working days. 				
Method 2: Submit In-person	 Application period: from 09:00 23rd May 2025 to 12:00 24th May 2025 Parent/Guardian submit in-person the required documents and application fee to the School General Office. (Office hours: 23rd May: 09:00-17:00; 24th May: 09:00-12:00) Our school will not accept any additional documents. Any late applications will not be processed. 				
(B) Required documen	ts and fee				

B) Required documents and fee				
	(A) Completed application form (Copy of application form is available at school office and from our school website)			
Required documents	(B) A recent photo of the applicant (4cm width X 5cm height; please affix the photo on the application form)			
	(C) A copy of the birth registration document of the applicant (In case of absence of HK Birth Certificate/HKID Card, copies of valid supporting documents certifying the applicant's right of abode in HK is required.)			
	(D) HK\$75 (non-refundable)For online applications: Payment should be made via PayPal			
Administrative fee for admission application	For in-person submissions: Payment should be made by a crossed cheque payable to "The Incorporated Management Committee of HKUGA Primary School". Please write down the applicant's name on the back of the cheque.			

(C) Timeline(Tentative)

Release of First Interview Notification Letter 10 July 2025(Thu)	Parents can check the "Interview Notification Letter" from the online admission system on our school website.
Dates of First Interview 12, 13 or 14 September 2025 (Fri, Sat or Sun)	Applicant will participate individual or group activities with the teachers.
Release of First Interview Result 25 September 2025 (Thu)	 Parents can check the result of First Interview from our school website. Applicants who are invited to attend the Second Interview will receive an "Interview Notification Letter – Second Interview" from our online admission system. About 10-15% of applicants from this round will be invited to attend the second interview (final interview).
Dates of Second Interview 14 October to 14 November 2025	 Each applicant will be accompanied by 1-2 parents (father / mother / guardian) to attend the interview with our teachers and our Principal / Vice-principal.
Announcement of the result of P.1 Admission 19 November 2025 (TBC) Mid November 2025	 Parents can check the result of P.1 Admission from our school website. Successful applicants will receive by email a letter of acceptance and related documents.
20-21 November 2025 (TBC) Mid November 2025	Registration of new students